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Technische Vragen Evenementenvergunningen 

 
Inleiding; 
 
Onlangs lazen wij op Noordkopcentraal dat de Brocantemarkt geen doorgang kon vinden 
omdat er geen vergunning kon worden verleend. De vergunning was te laat aangevraagd en 
dat in combinatie met onderbezetting bij de gemeente, maakt dat de vergunning niet kon 
worden verleend, aldus Noordkopcentraal. 
 
De Brocantemarkt stond al op de agenda van verschillende nieuwsmedia en werd vermeld in 
de agenda van Holland boven Amsterdam. Flyers waren gedrukt en uitgedeeld. De 
organisatoren hebben in de week voorafgaand aan het evenement vernomen dat de 
vergunning niet kon worden verleend. Zij geven aan het jammer te vinden, maar ook dat zij 
zelf de vergunning te laat hebben aangevraagd. 
 
Vragen; 

- Wanneer een vergunning te laat wordt aangevraagd, wordt de aanvrager dan (direct) 

medegedeeld dat de vergunning met (grote?) waarschijnlijkheid niet kan worden 

verstrekt?  

Nee dat gebeurde tot op heden nog niet. We stellen als team VBW alles in het werk 

om de aangevraagde vergunningen te verlenen. We hebben tot op heden dit jaar 

slecht één evenement geweigerd. 

- Vindt u dat de gemeente in een dergelijke situatie anders zou kunnen handelen en zo 

ja, hoe?  

Ja, we hadden dit anders kunnen behandelen.  We hebben daarom afgelopen week 

de tekst op onze website aangepast en we hebben een persbericht uit laten gaan 

waarin we kenbaar maken dat we aanvragen die korter dan 8 weken voor de datum 

van het evenement, gaan weigeren.  Hierdoor heeft iedereen hiervan kennis kunnen 

nemen en proberen we op deze wijze teleurstellingen, in de zin dat iets niet door kan 

gaan, te voorkomen. 

De verbetering doen we door als een aanvraag te laat binnen komt we de aanvrager 

snel laten weten dat deze niet meer in behandeling kan worden genomen. 

 

- Maakt u zich zorgen over de genoemde onderbezetting met het oog op 

vergunningaanvragen in de toekomst?  

We hebben aandacht voor deze situatie en werken aan verbetering naar de 

toekomst. Dit jaar wordt ook een evenementenbeleid opgesteld. Hiermee willen we 

de ondernemers duidelijkheid geven over de voorwaarden en wanneer een 

vergunning moet worden aangevraagd. Tegelijk wordt het behandelproces verbeterd 

Indien evenementen tijdig worden aangevraagd is er geen reden  voor zorgen, want 

dan kunnen we de aanvragen behandelen.  

 
Namens JessLokaal, 
 
Maaike Tesselaar 
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